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Protokół Nr XIII/20 

    z XIII Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2018-2023 

    odbytej w dniu 29 stycznia 2020 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                      - Witold Kwiatkowski; 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                              -  Agnieszka Kurek, 

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                             -  Krzysztof Boczarski, 

6. Sołtysi                                              -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 
Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, iż                

na sali znajduje się 14 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do podejmowania  przez 

Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek  obrad Sesji Rady Gminy Celestynów: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) przyjęcia Strategii polityki zdrowotnej Gminy Celestynów na lata 2020-2025;  

b) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i jednostkach oświatowych Gminy Celestynów w 2020 roku;  

c) uchwalenia Regulaminu przyznawania środków na dofinansowanie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i jednostkach oświatowych Gminy 

Celestynów; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części pomieszczeń, stanowiących własność 

Gminy Celestynów, na czas określony; 

 e) rozpatrzenia skargi mieszkańca na działania Wójta Gminy Celestynów; 

 f) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na rok 2020. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 18 grudnia 2019 roku. 

7. Zamknięcie obrad.    
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Wójt Gminy Celestynów Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad następujących projektów uchwał w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

Gminy Celestynów; wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu wchodzącego           

w skład zasobu Gminy Celestynów na czas określony; uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2020.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał głosowanie elektroniczne wprowadzenie                   

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

Gminy Celestynów. 

 

Projekt uchwały została wprowadzony do porządku obrad. (14 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał głosowanie elektroniczne wprowadzenie                   

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy gruntu wchodzącego  w skład zasobu Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Projekt uchwały została wprowadzony do porządku obrad. (14 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał głosowanie elektroniczne wprowadzenie                   

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020.  

 

Projekt uchwały została wprowadzony do porządku obrad. (14 głosów za). 

 

Proponowany porządek  obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok Gminy Celestynów; 

b) przyjęcia Strategii polityki zdrowotnej Gminy Celestynów na lata 2020-2025;  

c) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i jednostkach oświatowych Gminy Celestynów w 2020 roku;  

d) uchwalenia Regulaminu przyznawania środków na dofinansowanie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i jednostkach oświatowych Gminy 

Celestynów; 
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e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części pomieszczeń, stanowiących własność 

Gminy Celestynów, na czas określony; 

f) rozpatrzenia skargi mieszkańca na działania Wójta Gminy Celestynów; 

g) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na rok 2020; 

h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu wchodzącego w skład zasobu 

Gminy Celestynów na czas określony; 

i)Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                                 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 18 grudnia 2019 roku. 

7. Zamknięcie obrad.    

 

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu elektronicznym. (14 głosów za).  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił przerwę  na zebranie łączonego posiedzenia 

Komisji w celu zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 

rok Gminy Celestynów. 

 

Przerwa w obradach. 

 

Ad. pkt 2; ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok Gminy Celestynów. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt zakłada zwiększenie środków na dotacji      

dla Stowarzyszeń na wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej wśród mieszkańców 

Gminy Celestynów. Te środki będą pochodziły z rezerwy budżetowej, z rezerwy ogólnej.               

W wyniku planowanej zmiany deficyt pozostaje na tym samym poziomie.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za). 
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Prezes Klubu RKS Bór powiedział, że dwa tygodnie temu Rada Gminy podjęła decyzję, że 

pomoże w wyjeździe na Mistrzostwa Polski w futsalu dla kategorii wiekowej U-14.                                    

Ci zawodniczy przybyli na posiedzenie dzisiejszej Sesji. Podziękował Radzie Gminy                              

za wsparcie i ułatwienie organizacji i logistyki wyjazdu. Podziękował Wójtowi i Wice- wójtowi 

za wkład w całe przedsięwzięcie. Dzięki temu Klub działał po raz kolejny jak Gminny Klub 

Sportowy. Podziękował rodzicom-kibicom za głośne wsparcie z trybun. Każdy dołożył swoją 

cegiełkę do Wicemistrzostwa Polski. Podziękował sztabowi trenerskiemu liczącemu osiem 

osób. Ten sukces jest sukcesem wszystkich. W imieniu drużyny i zarządu klubu na ręce Pana 

Wójta przekazał srebrny medal Mistrzostw Polski oraz piłkę futsalową z podpisami drużyny                  

z przeznaczeniem jej na cele charytatywne.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jest to dla niego wielka przyjemność gratulować                       

i dziękować za ten niesamowity historyczny sukces, który nikt nie przewidywał, że może się 

wydarzyć już teraz. Jest to wielka chwila w Gminie Celestynów po wspaniałym wydarzeniu 

sportowym. W imieniu własnym i całego samorządu Gminy Celestynów, Przewodniczącego 

Rady i wszystkich radnych pogratulował i podziękował przede wszystkim zawodnikom, 

ponieważ to oni zostawili swoje serce na boisku w Lubawie. Nie byłoby tego sukcesu, gdyby 

nie kadra trenerska, którzy zawodnikom oddali swoje serce i poświęcili swój czas, pracując                   

z młodzieżą od wielu lat. Ten sukces przyszedł po latach wytężonej codziennej pracy                                

z  młodzieżą. Serdecznie podziękował Panu Prezesowi, władzom Klubu za ich determinację, 

koncepcję i pracę z młodzieżą oraz za wszystko co się pięknego dzieje w tym Klubie. Dla Wójta 

było wielkim szczęściem, że mógł być na meczach finałowych w niedzielę w hali w Lubawie                  

i podziwiać zawodników za wytrenowane umiejętności, poparte talentem i wolą walki. 

Zawodnicy grali jako zespół. Wicemistrzostwo Polski będzie odnotowane w historii Gminy 

Celestynów. Życzył drużynie jeszcze większych sukcesów na boiskach krajowych, ale także 

na arenie międzynarodowej.  

         

Wójt Witold Kwiatkowski, Przewodniczący Rady Romuald Ziętala  oraz Przewodniczący 

Komisji Oświaty Kultury i Sportu Wiktor Piasecki wręczyli Prezesowi Klubu RKS Bór List 

gratulacyjny. Następnie przekazali trenerom i poszczególnym zawodnikom pamiątkowe 

statuetki, listy gratulacyjne i upominki.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski, Przewodniczący Rady Romuald Ziętala  oraz Przewodniczący 

Komisji Oświaty Kultury i Sportu Wiktor Piasecki przekazali na ręce Prezesa Klubu RKS 

Bór nagrodę finansową za historyczny sukces zdobycia Wicemistrzostwa Polski w futsalu 

Lubawa 2020.  
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Prezes Klubu RKS Bór powiedział, że nagroda zostanie spożytkowana na 3-dniowy wyjazd 

rekreacyjno-sportowy dla drużyny do Bydgoszczy. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski zaprosił wszystkich na halowe boisko. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Ad. pkt 2; ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii polityki zdrowotnej Gminy Celestynów na lata 

2020-2025. 

 

Sekretarz Gminy Krzysztof Boczarski powiedział, że przyjęcia Strategii polityki zdrowotnej 

Gminy Celestynów na lata 2020-2025 jest pewnym novum. Dotychczas tego typu dokument 

nie był przyjmowany przez Radę Gminy. Art.7 ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej 

finansowanych ze środków publicznych stanowi, że do zadań własnych gminy w zakresie 

zapewnienia równego dostępu do świadczeń opieki zdrowotnej należy w szczególności 

opracowanie i realizacja oraz ocena efektów programów polityki zdrowotnej wynikających                   

z rozpoznanych potrzeb zdrowotnych i stanu zdrowia mieszkańców gminy oraz podejmowanie 

innych działań wynikających z rozpoznanych potrzeb zdrowotnych i stanu zdrowia 

mieszkańców gminy. Gmina Celestynów jest jedną z niewielu gmin, które podjęły się tego 

zadania. Projekt strategii polityki zdrowotnej został opracowany przez firmę specjalizującą się 

w sporządzaniu tego typu opracowań. Projekt ten na jesieni ubiegłego roku został 

zaprezentowany Państwu Radnym i przekazany do zaopiniowania Radzie Społecznej przy 

SPZOZ w Celestynowie oraz Komisji Zdrowia. Te ciała wypracowały w trakcie kilku spotkań 

uwagi, które zostały do tego projektu wprowadzone. Strategia Polityki Zdrowotnej w dużej 

mierze skupia się na pokazaniu diagnozy, czyli wskazaniu jaki jest stan zdrowia i system opieki 

zdrowotnej na danym terenie. Diagnoza jest punktem wyjścia do wskazania celów 

strategicznych i operacyjnych. Celem strategicznym jest poprawa stanu zdrowia mieszkańców 

Gminy Celestynów. Na ten cel składa się osiem celów operacyjnych tj.: CEL I. 

PROFILAKTYKA NOWOTWORÓW; CEL II. PROMOCJA SPORTU I AKTYWNEGO 

SPOSOBU SPĘDZANIA CZASU; CEL III. ZDROWE DZIECI – ZDROWI DOROŚLI; CEL IV. 

KSZTAŁTOWANIE WŁAŚCIWYCH NAWYKÓW ŻYWIENIOWYCH MIESZKAŃCÓW GMINY 

CEL V. ZDROWIE SENIORA; CEL VI. PRZECIWDZIAŁANIE UZALEŻNIENIOM; CEL VII. 

KOMPLESOWA OPIEKA KARDIOLOGICZNA I  DIABETOLOGICZNA i CEL VIII. 

REHABILITACJA. Poprosił radnych o przyjęcie uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik  powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia Strategii polityki zdrowotnej Gminy Celestynów na lata 

2020-2025. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za) 

 

Ad. pkt 2; ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i jednostkach oświatowych Gminy Celestynów w 2020 

roku. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek powiedziała, że uchwała ta jest wypełnieniem obowiązku 

wynikającego z rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 23 sierpnia 2019 r.                          

w sprawie dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli, szczegółowych celów 

szkolenia branżowego oraz trybu i warunków kierowania nauczycieli na szkolenia branżowe. 

Do końca 31 stycznia 2020 roku obowiązkiem Rady Gminy jest podjęcie takiej uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik  powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i jednostkach oświatowych Gminy Celestynów w 2020 

roku. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za) 

 

Ad. pkt 2; ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania środków na 

dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

jednostkach oświatowych Gminy Celestynów. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek powiedziała, że ten projekt jest ściśle powiązany z 

poprzednią uchwałą. Regulamin ten jest ujednoliceniem zasad w całej Gminie dotyczących 
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przyznawania środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli. Wskazuje 

też w załącznikach ujednolicenie sprawozdania, wniosków o dofinansowanie, które Dyrektorzy 

składają do Organu prowadzącego a także wniosków nauczycieli o dofinasowanie z tytułu 

pobierania nauki w uczelniach wyższych.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik  powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania środków na 

dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

jednostkach oświatowych Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za) 

 

Ad. pkt 2; ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części pomieszczeń, 

stanowiących własność Gminy Celestynów, na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy dzierżawy części 

nieruchomości tj.: w Urzędzie Gminy i na hali sportowej. Dotyczy to automatów z żywnością. 

Koszty dzierżawy pojedynczego automatu to 150 zł miesięcznie a podwójnego automatu                      

to 300 zł miesięcznie. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik  powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

pomieszczeń, stanowiących własność Gminy Celestynów, na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za) 

 

Ad. pkt 2; ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca na działania Wójta Gminy 

Celestynów. 
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Przewodniczący Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Floriańczyk odczytał treść projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem o treści:,, W dniu 30 grudnia 2019 roku do Urzędu Gminy                       

w Celestynowie wpłynęła pisemna skarga mieszkańca Gminy Celestynów na Wójta Gminy 

Celestynów dotycząca przewlekłego działania   lub bezczynności Wójta gminy Celestynów                       

w sprawie interwencji w sprawie zanieczyszczeń spowodowanych przez hodowlę gołębi, 

opróżnianie szamba i prowadzenie działalności gospodarczej bez zezwolenia. Skarga została 

przekazana do zbadania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W celu ustalenia stanu 

faktycznego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zwróciła się do Wójta Gminy Celestynów                    

o przekazanie wszelkich dokumentów dotyczących poruszonych w sprawie faktów i kwestii. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 20 stycznia  2020 roku wysłuchała 

wyjaśnień Zastępcy Wójta Gminy Celestynów i zapoznała się z przedstawionymi materiałami 

sprawy. Zastępca Wójta Gminy Celestynów, odnosząc się do kwestii prowadzenia działalności 

gospodarczej bez zezwolenia, przedstawił pismo mieszkańców z dnia 3.07.2017 r., dotyczące 

prowadzenia działalności gospodarczej przez mieszkańca sołectwa Gminy Celestynów, która 

może negatywnie wpływać na środowisko. Przedmiotowe pismo Urząd Gminy w Celestynowie 

przekazał w dniu 03.07.2017 r. do Starostwa Powiatowego w Otwocku zgodnie z właściwością. 

Sprawą zajmuję się Starostwo Powiatowe w Otwocku. Odnosząc się do kwestii usuwania 

nieczystości płynnych, Zastępca Wójta Gminy Celestynów przedstawił Komisji wezwania           

o Nr ROŚPP.603.12.2015 z dnia 25.09.2015  i Nr ROŚPP.603.9.2015 z dnia 14.01.2016 r.,                            

w których Urząd Gminy w Celestynowie wzywa do dostarczenia  przez mieszkańca sołectwa 

Gminy Celestynów dowodów uiszczenia opłaty za korzystanie z usług przedsiębiorcy 

odbierającego nieczystości ciekłe. Mieszkaniec nie dostarczył żądanych dokumentów                          

w wyznaczonym terminie. W związku z powyższym Urząd Gminy w Celestynowie pismem                         

Nr ROŚPP.603.12.2015 z dnia 24.06.2016 r. skierował sprawę do Posterunku Policji                              

w Celestynowie, i poinformował, iż istnieje podejrzenie, że mieszkaniec sołectwa Gminy 

Celestynów nie stosował się do obowiązku wynikającego  z art. 5 ust. 1 pkt 3a i 3b ustawy                        

z dnia 13.09.1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U. z 2013 r., poz. 1399 

z późn.zm.). Urząd Gminy w Celestynowie wniósł o zastosowanie przepisów Kodeksu 

postępowania w sprawach wykroczeń w stosunku do mieszkańca sołectwa Gminy 

Celestynów. Sprawą zajmuję się Komisariat Policji w Karczewie. W kwestii zanieczyszczeń 

spowodowanych hodowlą gołębi Zastępca Wójta Gminy Celestynów przedstawił pismo             

Nr ROŚPP.6140.3.2019 z dnia 20.11.2019 r. skierowane do wnoszącego skargę, w którym 

informuje, iż w polskim prawie nie ma powszechnie obowiązujących przepisów dotyczących 

hodowli gołębi, które nakładałyby jakieś zakazy lub ograniczenia w zakresie wielkości  hodowli 

lub jej umieszczenia. Właściwym w obecnej sytuacji jest zastosowanie art. 144 Kodeksu 

cywilnego (Dz. U. z 2019 poz. 1145) „Właściciel nieruchomości powinien przy wykonaniu 

swego prawa powstrzymać się od działań, które by zakłócały korzystanie z nieruchomości 
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sąsiednich ponad przeciętną miarę, wynikającą ze społeczno – gospodarczego przeznaczenia 

nieruchomości   i stosunków miejscowych”, czyli wszelkie roszczenia spowodowane szkodami 

związanymi   z hodowlą gołębi można dochodzić na drodze cywilnej. Po zapoznaniu się                        

z zebraną dokumentacją Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, że biorąc pod uwagę 

powyższe ustalenia, nie ma podstaw do stwierdzenia bezczynności  lub lekceważenia                               

w sprawach, o których mowa w skardze. We wskazanym powyżej zakresie Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji przeprowadziła postępowanie wyjaśniające w oparciu o m.in. art. 7 ustawy 

z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 

2096 z późn. zm.), zgodnie z którym w toku postępowania organy administracji publicznej stoją 

na straży praworządności, z urzędu lub na wniosek stron podejmują wszelkie czynności 

niezbędne do dokładnego wyjaśnienia stanu faktycznego oraz do załatwienia sprawy, mając 

na względzie interes społeczny i słuszny interes obywateli. Po ustaleniu stanu faktycznego 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji dokonała subsumcji faktów uznanych za udowodnione                     

i przeanalizowała je pod kątem obowiązujących norm prawnych. Komisja Skarg, Wniosków                  

i Petycji w świetle przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego uznała skargę                               

za bezzasadną i wniosła do Rady Gminy o uznanie skargi za bezzasadną. Mając powyższe 

na uwadze Rada Gminy Celestynów uznała skargę za bezzasadną. Niniejsza uchwała stanowi 

zawiadomienie o sposobie załatwienia skargi w rozumieniu art. 237 § 3 w związku z art. 238 § 

1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2018 

r. poz. 2096 z późn. zm.). Stosownie do treści art. 239 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. 

Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 2096 z późn. zm.) Rada 

Gminy Celestynów informuje, iż: „W przypadku gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, została 

uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę, a skarżący 

ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności - organ właściwy do jej rozpatrzenia może 

podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy - bez 

zawiadamiania skarżącego.” 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca na działania Wójta Gminy 

Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za) 

 

Ad. pkt 2; ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Celestynów na rok 2020. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Pawlak przedstawił projekt uchwały wraz z 

planem pracy Komisji Rewizyjnej o treści:,, Misją i celem pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Celestynów w kadencji 2018-2023 jest dbałość o takie funkcjonowanie władz wykonawczych                           

i podległej im administracji gminnej, by prowadziły one do maksymalnego wykorzystania szans 

rozwojowych Gminy. Komisja Rewizyjna widzi swoją rolę nie tylko jako organ kontrolny, 

którego celem jest identyfikacja potencjalnych i rzeczywistych nieprawidłowości                                        

w sposobie funkcjonowania Gminy, ale również jako konstruktywny i merytoryczny organ 

promujący  i rekomendujący zauważone w Gminie, jak również nowe, dobre praktyki działania. 

Komisja Rewizyjna planuje odbycie w 2020 roku około 7 spotkań stałych. Komisja zakłada 

również możliwość odbycia dodatkowych posiedzeń w miarę potrzeb doraźnych. 

Zadania Komisji Rewizyjnej wynikające z Ustawy o Samorządzie Gminnym i Statutu 

Gminy: Zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy za 2019 rok. Przygotowanie wniosku                           

i wystąpienie do Rady Gminy w sprawie udzielenia lub nie 

udzielenia absolutorium za 2019 rok Wójtowi. Przesłanie odpowiedniego wniosku                                      

do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy w zakresie  

przewidzianym dla Komisji Rewizyjnej. Realizacja poszczególnych tematów może ulec 

przesunięciu w poszczególnych miesiącach. Tematyka posiedzeń może być poszerzona             

o punkty: 1 Kontrola realizacji uchwał i zaleceń Rady Gminy. 2 Kontrola zgodności decyzji 

Wójta ze Statutem, uchwalonym budżetem oraz z ustalonymi z Radą kierunkami prac. 3 

Kontrola realizacji, decyzji i prac Wójta zmierzających do poprawy wizerunku Urzędu Gminy 

wśród społeczności gminnej. 4 Kontrola realizacji decyzji Wójta zmierzających do poprawy 

efektywności działania Urzędu i podległych mu placówek. 5 Kontrola sposobu gospodarowania 

mieniem komunalnym. 6 Kontrola dokumentacji inwentaryzacyjnej majątku Gminy (urząd, 

placówki, teren). 7 Kontrola osób prawnych, jednostek organizacyjnych nic posiadających 

osobowości prawnej oraz jednostek pomocniczych Gminy w zakresie korzystania ze środków 

finansowych przekazanych przez Gminę. 8 Współpraca z kontrolą wewnętrzną. 9 Współpraca 

z komisjami stałymi. 10 Wykonanie zadań kontrolnych na zlecenie Rady Gminy w zakresie             

i w formach wskazanych w Uchwałach Rady.” Następnie przedstawił szczegółowy 

harmonogram kontroli na 2020 rok z rozbiciem na miesiące.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Celestynów na rok 2020. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za) 
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Ad. pkt 2; ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

wchodzącego w skład zasobu Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy dzierżawy działki                                   

w Celestynowie o numerze 1280 pow. 225. Jest tam umieszczona wieża telekomunikacyjna. 

W związku z kończącym się okresem dzierżawy jest propozycja przedłużenia jej o 5 lat. 

Roczny dochód z dzierżawy to około 30.000,00 zł brutto. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik  powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

wchodzącego w skład zasobu Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za) 

 

Ad. pkt 2; ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że ustawa  wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi z 1982 roku nakłada na Gminy obowiązek prowadzenia działań związanych                      

z profilaktyką i  rozwiązywaniem  problemów  alkoholowych,  integracji  społecznej  osób  

uzależnionych  oraz przeciwdziałaniem narkomanii należy do zadań własnych gminy.                            

Te działania powinny być rozwiązywane na podstawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. Działania zawarte w tym 

programie zawierają kontynuację działań z lat poprzednich również w roku 2019. Mają to być 

działania na  rzecz trzeźwości, abstynencji,   przeciwdziałania   powstawaniu i usuwania   

następstw   nadużywania alkoholu. Gminny  Program  realizowany  ma  być  we  współpracy  

z  Zespołem Interdyscyplinarnym, Gminnym  Ośrodkiem  Pomocy  Społecznej,  Gminnym  

Ośrodkiem  Kultury i Sportu, Posterunkiem Policji, Samodzielnym Publicznym Zespołem 

Opieki Zdrowotnej, Zakładem Obsługi Szkół,  placówkami  oświatowymi,  parafiami  

i  organizacjami  pozarządowymi,  działającymi  na terenie Gminy Celestynów. Podziękował 

wszystkim zaangażowanym w pracę Zespołu Interdyscyplinarnego oraz wszystkim osobom 

działającym w Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za wykonywaną 
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pracę, która nie jest łatwa. Program pomoże tym osobom, które tej pomocy potrzebują, ale też 

stanowi podstawę do działania dla Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i związanych z Narkomanią.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik  powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Uchwała została podjęta. (14 głosów za) 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 10 minut przerwy i zaprosił Radnych przed 

halę, gdzie strażacy z OSP Zabieżki zaprezentują swój nowy pojazd. 

 

Ad. pkt 3. 

Radni nie mieli pytań do Sprawozdania Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

 

Ad. pkt 4. 

Radni nie mieli interpelacji, zapytań i wniosków. 

 

Ad. pkt 5. 

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał jaka firma w bieżącym roku odśnieża chodniki i zatoczki 

autobusowe. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że są wyłonione firmy  i podpisane umowy                                    

na prowadzenie utrzymania zimowego. Są podziały na rejony tak jak w latach poprzednich. 

Czynności te będzie wykonywała firma Tomiraf i firma z Zabieżek.  

  

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał czy powiat będzie odśnieżał powiatowe chodniki.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że nie było pisma ze Starostwa, żeby nie były 

odśnieżane drogi i chodniki. Przyjmuje, że Zarząd powiatu będzie spełniał swoje obowiązki 

ustawowe w tym sezonie zimowym.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zaproponował, aby każdy Radny pełnił dyżur raz                     

w miesiącu w swoim sołectwie w świetlicach i strażnicach. 

 

Radni przez podniesienie ręki zgodzili się na to. 
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że sposób informowania mieszkańców 

o dyżurach zostanie doprecyzowany. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w najbliższą niedzielę 2 lutego odbędzie się turniej 

tenisa stołowego. Do jutra są zapisy. W imieniu GOKiS zaprosił radnych do uczestnictwa. 

 

Ad. pkt 6. 

Protokół z Sesji z dnia 18 grudnia 2019 roku został przyjęty w głosowaniu elektronicznym.                 

(14 głosów za) 


